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Abstract (en)
[origin: WO9220280A1] Products and methods for sizing openings in body cavities are provided. The products are catheters having compliant
balloons attached to their distal ends and reference markers located on the catheter adjacent to the balloons. The preferred device is a
cardiovascular sizing balloon for sizing septal defects and includes a latex balloon (14) with a proximal taper (24) and a pair of spaced-apart
radiopaque bands (16) located immediately adjacent to the balloon.

Abstract (fr)
Produits et procédés permettant de prendre les dimensions d'ouvertures se trouvant dans des cavités du corps. Les produits sont des cathéters
dotés de ballons souples fixés à leurs extrémités distales, et de marqueurs de référence situés sur le cathéter à proximité des ballons. Le dispositif
préféré est un ballon de prise de dimensions cardiovasculaires utilisé pour prendre les dimensions de défauts septaux, et il comprend un ballon en
latex (14) présentant une partie conique proximale (24) ainsi qu'une paire de bandes radiopaques espacées (16) situées à proximité immédiate du
ballon.
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